

香港中文大學與復旦大學 —— 香港大學生《“十二五規劃”長江三角洲發展考察活動》 CUHK and Fudan University “2011 Fudan University Summer Camp” 23 – 29/5/2011



本院挑選了七位聯合同學參加香港中文大學及上海復旦大學合辦的《“十二五規劃”長江三角洲發展考察活動》，前往上海考察七天。

Seven College students were selected to attend a seven-day Travel Study Programme to Shanghai, co-organised by The Chinese University of Hong Kong and Fudan University.

聯合書院新生開學典禮

United College Initiation Ceremony for Freshmen 10/9/2011



院長馮國培教授在典禮上致辭歡迎新生。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, addressed the Ceremony.



副院長兼輔導長王香生教授歡迎新生加入聯合書院的大家庭，並期望同學能在個人品德及學業均有所成就。

Professor Stephen H S Wong, Associate College Head and Dean of Students, welcomed the freshmen to United College, and encouraged them to explore their potentials and strengths in moral and academic pursuits.



所有出席新生開學典禮的嘉賓及學生。

All freshmen, guests and College members at the Initiation Ceremony for Freshmen.



學生會會長林朝暉同學向新生介紹學生會幹事會的成員。
Mr Terence C F Lin, President of the College Student Union, introduced the executive committee members of Student Union to the freshmen.

薛壽生院長向聯大人問好

Greeting from Professor Hsueh Shou-sheng, Former College Head 10/9/2011

校長沈祖堯教授（右）於9月訪問溫哥華期間，與前院長薛壽生教授（左）合照。

Professor Hsueh Shou-sheng (left), former College Head, met Professor Joseph J Y Sung, Vice-Chancellor during his visit to Vancouver in September.

